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Po 35 latach pracy na stanowisku sekretarza Gminy Łęczna Pan Jerzy Małek przeszedł na emeryturę. W Urzędzie Miejskim zatrudniony był od 
1990 roku, a ostatnim dniem pracy był 27 lutego 2025.
Chwilę wcześniej, w dniu 19 lutego na sesji Rady Miejskiej w Łęcznej, podziękowania dla Jerzego Małka złożyli radni, pracownicy jednostek, 
sołtysi oraz Burmistrz Łęcznej.
Pierwszy głos zabrał Burmistrz Leszek Włodarski.

Z okazji Pana przejścia na zasłużoną emeryturę, w imieniu własnym, radnych Rady Miejskiej w 
Łęcznej, pracowników Urzędu Miejskiego w Łęcznej oraz wszystkich podległych jednostek, 
pragniemy wyrazić naszą głęboką wdzięczność za 35 lat Pańskiej rzetelnej i oddanej pracy dla 
naszej społeczności lokalnej. Pan Jerzy Małek został powołany na stanowisko sekretarza gminy 
Łęczna w 1990 roku i był realnym wsparciem dla pięciu włodarzy gminy. Ogromna wiedza i 
doświadczenie pozwoliły na stworzenie dobrze funkcjonującego urzędu, sprawną realizację zadań 
gminy i wyzwań jakie przed samorządem stawiały kolejne rządy i zmieniające się przepisy. Był 
osobiście zaangażowany w starania o stworzenie powiatu łęczyńskiego w ramach publicznej 
reformy administracyjnej oraz utworzenie w Łęcznej wydziału sądu rejonowego w Lublinie. Pan 
Jerzy Małek jest autorem struktury organizacyjnej urzędu oraz osobą odpowiedzialną za 
wdrożenie większości polityk i regulaminów wymaganych na poziomie gminy oraz urzędu. Od 
kilku lat jest autorem Raportu o Stanie Gminy. Jest odpowiedzialny za przygotowanie i organizację 
wyborów, samorządowych, parlamentarnych, prezydenckich i europejskich.
Pana profesjonalizm, ogromna wiedza oraz doświadczenie były dla nas nieocenionym wsparciem. 
Jako przełożony zawsze służył Pan pomocą i radą, tworząc atmosferę sprzyjającą współpracy i 
rozwojowi. Zaangażowanie w sprawy samorządu oraz praca dla dobra mieszkańców pozostaną 
dla nas wzorem do naśladowania. Z pewnością będzie nam brakować Pańskiego autorytetu oraz 
spokoju z jakim mierzył się Pan z kolejnymi zawodowymi wyzwaniami.
Życzymy, aby nadchodzący czas emerytury pozwolił na realizację pasji i marzeń. Niech każdy 
dzień przynosi Panu radość oraz satysfakcję z dotychczasowych osiągnięć. Dziękujemy za 
wspólne lata pracy i życzymy wszelkiej pomyślności na nowym etapie życia.

W imieniu sołtysów i przewodniczących rad osiedli głos zabrał również Dariusz Brzezicki.

Wszystkiego najlepszego, zdrowia dobrego, a przede wszystkim odpoczynku, tak bardzo 
zasłużonego. Emerytura to czas odpoczynku, realizacji marzeń, życzymy aby miał Pan siłę i 
energię poznawać świat.  To piękny czas, aby nadrobić zaległości bez zegarka, grafików, 
harmonogramów, pośpiechów i burmistrzów. Mamy nadzieję, że Pańska zasłużona emerytur 
będzie tak długa, jak praca i to bez kadencyjności. Życzymy wszystkiego dobrego na kolejnym 
etapie życia.

Podziękowania przekazał również Radosław Tkaczyk

Dziękuję za wieloletni wkład w rozwój i funkcjonowania przedsiębiorstwa PGKiM Łęczna oraz za 
pracę w organach spółki. W sposób szczególny chcę podziękować i podkreślić wyjątkowe cechy 
charakteru, wyjątkowy profesjonalizmy, dużą życzliwość Jerzego Małka, a przed wszystkim 
umiejętność obniżania emocji i szukania rozwiązań korzystnych dla obu stron na linii spółka – 
gmina. (…)Życzę aby jesień życia była taka jak Pana praca. Dużo zdrowia.

Życzenia złożył także m.in. Krzysztof Matczuk Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z zastępcami, szefowie jednostek organizacyjnych i inni 



zebrani na sali goście.
 
Na koniec Sekretarz Jerzy Małek podziękował za wspólne lata pracy.

Chciałbym podziękować wszystkim radnym z którymi miałem przyjemność pracować, 
burmistrzom, kierownikom, sołtysom, przewodniczącym rad osiedli. Państwa życzliwość i 
wsparcie powodowały, że moja praca była przyjemna. Dziękuję pracownikom z którymi miałem 
okazję współpracować, wspólnie i spokojnie mogliśmy rozwiązywać problemy, które przed 
urzędem się pojawiają. Jestem każdemu z Państwa wdzięczny za lata pracy, wiele się działo i 
wspólnie wiele rzeczy udało się dla Łęcznej zrobić i tak bardzo zmienić to miasto. Za każdy dzień 
Państwu bardzo serdecznie dziękuję.


